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   Berg menighetsråd 
     MØTEBOK 

  

  

Møtested: Berg Arbeidskirke   

Møtedato: Onsdag 21. oktober 2020   

Tid: 18:30 – 21:30   

SAKSLISTE NR: 9/20   

 

Tilstede: Ole Bjørn Normandbo, Liv Berit Breyholtz, Toril S. Jacobsen, Øystein Vestmoen, 

Svein Kristian Waale, Birgitte Gulla Løken, Kristin Stensrød Haugen, Anne Marie Holhjem, 

Anita Baann Hovd og Thorbjørn Gundersen.  

 

Ikke tilstede:  

 

Anne åpnet med å spille til salmen Nærmere deg min Gud. 

 

SAKNR. 80/20: GODKJENNING AV REFERAT FRA 16. SEPTEMBER 

Referatet ble godkjent og signert. 
  

SAKNR. 81/20: BESØK AV TROSOPPLÆRER  

Saken ble utsatt til et senere møte. 
 

SAKNR. 82/20:  PRESTEN HAR ORDET 

Konfirmasjonsgudstjenesten var vellykket. En streamingløsning vurderes til neste års 

konfirmasjoner hvis de fortsatt skal gjennomføres med koronarestriksjoner.  

 

SAKNR. 83/20: JUSTERING AV ORDNING FOR HOVEDGUDSTJENESTEN   

Kirkemøtet vedtok revidert ordning for hovedgudstjenesten for en tid tilbake. Vi må tilpasse 

vår gudstjeneste til dette. Endringene for vår menighet blir i all hovedsak noe endring av 

musikken. Gudstjenesteutvalget jobber med dette nå og det skal også jobbes med sammen 

med gudstjenesteutvalgene i Tanum og Kjose. Etter jul må ny ordning fremlegges for MR. 

Deretter må Menighetsmøte gjennomføres der menigheten skal gi sine kommentarer til 

dette. Deretter skal Menighetsrådet vedta ny ordning. Ved eventuelle store avvik fra 

ordningen som Kirkemøtet har vedtatt må det søkes avvik hos biskopen. Ny vedtatt ordning 

må sendes til prosten for godkjenning i slutten av mars.  



Det ble også orientert om hva de andre menighetene i Larvik Prosti gjør i dag. Det ble 

poengtert at det er en fordel at det er mest mulig likt i kirkene. 
    

SAKNR. 84/20: ØKONOMI  

-Årsregnskapet 2019 er gjort opp med et merforbruk (underskudd) på 37.075kr. Ref sak nr 

28/20 hvor årsresultatet ble vedtatt. Menighetsrådet vedtar i dagens møte at merforbruket 

(underskuddet) inndekkes av disposisjonsfondet. 

-Givertjenesten: Berg Menighetsråd vedtar, som det står i brosjyren om givertjenesten, at 

innkomne midler går til lønn og annen drift av barne- og ungdomsarbeidet (trosopplæring 0-

18 år) i Berg menighet. 

-Menigheten har fått overført 85.000kr fra sommerens drift i Bruktbutikken til driftskontoen. 

-Berg Støtteforening har overført 62.500kr som ordinær overføring til Givertjenestekontoen. 

-Kulturministeren har stimuleringsmidler som vi kanskje kan søke om å få. 
 

SAKNR. 85/20: STATUS UTEOMRÅDE  

Frukthagen som etableres på skolen skal inneholde 2 grillhytter. FAU ser for seg dette ikke 

bare som en skolegård, men som et nærmiljøanlegg. Det ble orientert om prosessen rundt 

bygging av Lek 2-område i skolegården til Berg skole. Etter en lang og krevende prosess blir 

det nå et nytt anlegg til en estimert verdi 1,1millioner og dette uten kostnader for kommunen. 

MR forholder seg rolig med tanke på denne videre utbyggingen av nærmiljøanlegget. 
 

SAKNR. 86/20: HØRINGER FRA KIRKERÅDET  

Før møtet var alle medlemmene informert om flere høringene vi nå er invitert til å delta i. 

De ulike høringene ble presentert kort og MR besluttet å kommentere en av disse, se under. 

Ved å ikke kommentere de øvrige gir MR sin tilslutning til hovedaspektene i høringene. ʺDen 

som tier samtykker.ʺ 

-Høring om kirkevalg – overordnede problemstillinger. Ble gjennomgått, diskutert og svart på 

i møtet. 

MR vurderte også høringsfrister og valgte basert på det hvilke høringer vi skulle drøfte i 

dagens møte. 
 

SAKNR. 87/20: PLAN FOR BRUK AV KIRKENE 

Komitéen for bruk av kirkene har arbeidet med dette og presenterte en plan for hva de ulike 

kirkene skal brukes til. Planen ble diskutert.   

Menighetsrådet vedtar vedlagt matrise «Bruk av kirkene i Berg sogn, Revidert 21.10.20» 

som styrende dokument for våre kirker. Dette vedtaket er gyldig inntil Menighetsrådet vedtar 

noe annet. 

Komitéen har utarbeidet et forslag til en brosjyre for Berg steinkirke. Denne sendes ut til MR 

for gjennomlesning og kommentarer. Tas opp i et senere møte.  

 

SAKNR. 88/20: TILBAKEMELDING FRA UNDERAVDELINGENE 

-Bruktbutikken, garasjen: 

1: Det er ønskelig med belegningsstein/asfalt foran inngangen. Det er et 

ʺevighetsprosjektʺ å feie ut grus/sand fra bodene.  

2: Portkodelåsene er veldig ustabile, ofte åpner de ikke, eller lukker ikke. Det er 

ganske frustrerende for dem som er på ”jobb”.  

3: Utlufting av garasjen når portene er låst. Evnt.luker i gavlene? 

-Bruktbutikken, bemanning: Bemanningen klar frem til St.Hansaften. 



-Diakoniutvalget: De har ordnet med folk som kan holde åpen kirke i Berg trekirke på 

Allehelgensdag 01.11.20. 

-Kulturkomitéen:  

1: Sveinung Holmebakk i Brunlanes Frikirke. 99 gjester av 100 mulige plasser. De 

som var der var veldig godt fornøyd. 

2: Klassisk høstkonsert som ble streamet og ligger tilgjengelig i én uke. 11.500 

visninger per dags dato på videoen. De som kom var veldig godt fornøyd. 42 gjester.  

3: Konsert med Frøydis Grorud, Trude Kristin Klæboe og mannskoret Sønner av 

døtre arrangeres 05.11.20 kl 19.00. 

4: Per Arne Dahl og Magne Fremmeli kommer 12.12.20. 

-Huskomitéen:  

1: Familien Karlsen har tatt over ansvaret for kjøkkenet denne høsten. 

2: Dugnad hver torsdag fra 10.00-11.30. Vasker/ordner i bygget.  

3: Løse snøfangere er festet. MR henstiller huskomitéen til å bringe inn 

arbeidsoppgaver som kommer inn under «arbeid i høyden» til kirketjener. Dette for å 

ivareta helsen og sikkerheten til våre kjære medarbeidere. 

 

SAKNR. 89/20:  REFERATSAKER  

Status utsmykking av kirken med kors utvendig:  

Huskomitéen har sendt sin innstilling til AU. AU har kontaktet kirkevergen om 

fremgangsmåten hvis vi ønsker dette. Kirkevergen svarte opp dette, blant annet ved at 

arkitekten måtte kontaktes. Arkitekten kommer her på et møte i november. Øystein 

Vestmoen deltar i dette møtet på vegne av Huskomitéen og MR. 
 

SAKNR. 90/20: EVENTUELT 

-To privatpersoner ønsker å låne Berg arbeidskirke for en julekonsert. De ordner alt selv. 

Inntekten fra konserten skal gå til Kreftforeningen. MR godkjenner dette. 

-Vi har mottatt regning fra Fellesrådet på tre domener. 

 

       


